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Mareks – Vēlos izteikt pateicību par šo

Vēlos izteikt pateicību par šoruden sniegto iespēju bez maksas nodot koku lapas un zāli
speciāli organizētajās lapu savākšanas vietās!
Cerams, ka iedzīvotāji izmantos šādu iespēju, lai pēc iespējas samazinātos lapu
dedzināšanas aktivitātes, rūpējoties par gaisa kvalitāti mums apkārt.
Šāda akcija būtu jāatkārto katru gadu, kā arī jāizvērtē nākotnes iepējas piedāvāt lapu
izvešanau iedzīvotājiem, kuriem nav iespējams aizvest lapas līdz savākšanas laukumiem ar
savu transportu.


